
Beretning. 
 
Bestyrelsens beretning bliver meget kort i år. 
 
På generalforsamlingen i 2023 redegjorde jeg for de planer som Struer og Holstebro Kommuner 
havde omkring et fællesprojekt i Handbjerg og at det skulle være en kapitel 1a projekt. 
 
Jeg fortalte også at godkendelse af projektet skulle på byrådsmøde den 20. juni 2023. 
 
På mødet i Økonomi-, erhvervs- og bosætningsudvalg den 14. juni blev inds�llingen fra 
administra�onen – som jeg redegjorde for i 2023 – godkendt med den bemærkning af der ikke 
igangsæ�es konkrete handlinger før der forlægger posi�v �lkendegivelse fra Kystdirektoratet. 
 
På byrådsmødet den 20. juni 2023 blev inds�llingen godkendt. 
 
I henhold �l lånebekendtgørelsen for kommuner (§3, stk. 2, nr. 3) kan kommunen s�lle garan� for 
lån �l kystbesky�elsesforanstaltninger udført af bidragsplig�ge digelag, kystsikringsanlæg eller 
kystbesky�elseslag i henhold �l lov om kystbesky�else uden påvirkning af kommunens 
låneramme. 
 
Laget har mulighed for at optage lånet hos Kommunekredit med en løbe�d på 25 år, hvis der 
s�lles kommunal garan�. Laget skal selv betale terminsydelserne �l Kommunekredit. 
 
E�erfølgende har vi været �l mange møder – det har været både visuelle møder samt alm. Møder. 
 
Det har været den 3. april, 12. april, 25. april, 7. maj og der er også planlagt møder den 4.juni, 12. 
juni og den 27. juni. 
 
E�er den nuværende plan skal der være borgermøde den 15. august hvor det endelige projekt vil 
blive præsenteret. 
 
Afslutning. 
Vi har endnu ikke set det endelige projekt, men jeg vil opfordre alle �l at komme �l borgermødet 
den 15. august. 
Vi kender heller ikke �l byggeperioden. 
 
Vedtægter 
På generalforsamlingen sidste år blev der vedtaget et forslag omkring udsendelse af indkaldelse �l 
generalforsamling samt hvad der skal tages med. 
Referat fra generalforsamlingen samt nye vedtægter blev sendt �l Struer Kommune den 16. juni 
2023. 
Vi rykker Struer Kommune den 17. september 2023 og den 15. maj 2024. 
Lise Bonde får svar fra Struer Kommune den 27. maj 2024. 
De skriver, at de skal beklage at vedtægten ikke har været �l poli�sk behandling, men det vil det 
komme i august måned 2024. 
Derfor er de ”gamle” vedtægter stadig gældende. 
 
 



Afslutningsvis vil jeg takke de øvrige bestyrelsesmedlemmer for et godt samarbejde samt overlade 
beretningen �l generalforsamlingens behandling og forhåbentlig godkendelse. 
 


